
På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 5. 
februar 2024 spurgte Anders Liltorp (A) til opsætning 
af bænke på Vestvolden 
 

 

 

 

Spørgsmål 
Anders Liltorp (A) spurgte til opsætning af bænke på Vestvolden. 

Administrationen udarbejder notat. [Der uploades et kort] 

 
Svar 
Center for Trafik og Ejendomme har i sommeren/efteråret 2023 opsat 8 nye 

bænke og 3 nye bord-bænkesæt. Der mangler at blive opsat 3 bænke på 

bagsiden af Vestvolden (langs stien). De 3 bænke forventes opsat ultimo 

februar 2024. På side 2 i notatet ses et oversigtskort over bænkenes 

placering. 

 

Bænkene er placeret jævnfør ”Pleje- og anlægsplan for Vestvolden 2020 -

2025”. Derfor er bænke langs med voldgaden placeret lidt tilbagetrukket i 

forhold til Voldgaden og allé-plantningen. 

 

Administrationen har, i forbindelse med revidering af ”Pleje- og anlægsplan 

for Vestvolden 2026-2030”, været i dialog med Slots- og Kulturstyrelsen om 

at ændre på reglerne for placering af bænke, så bænke i fremtiden kan 

placeres tættere på selve Voldgaden. En ændret placering af bænke vil 

lette tilgængeligheden til bænkene for blandt andet ældre og dårligt 

gående.   

 

 

 

 

 
  

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 

 

Sagsnr.: 24/3440 

Doknr.: 25746/24 

 

Dato: 22-02-2024 



Side 2 af 2 

Oversigtskort: Placering af bænke på Vestvolden 
 

 


